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Volební program ODS RADNICE 

RADNICECo se v uplynulých 4 letech,  
ve kterých jsme měli v zastupitelstvu 
města 5 zastupitelů a v čele města 
byl starosta Josef Pašek, povedlo?
- Přeměna rukavičkárny na městskou 

polikliniku
- 3 nové byty a fasáda domu čp. 132 
- Nové auto TATRA pro hasiče 
- Dětské a víceúčelové hřiště s umělým 

povrchem
- Výkup pozemků na výstavbu rodin-

ných domů
- Nová střecha Městského pivovaru  

a Státních domů 
- Oprava kulturních památek s pomocí 

dotací (muzeum, socha Piety u rybní-
ka, márnice, Křížová cesta,  Kaplička)

- Finanční podporou činnosti zájmových 
spolků a organizací (zejména těch, 
které se starají o děti a mládež) byl 
udržen a oživen kulturní a společenský 
život ve městě

- Oprava nádraží ČD
- Kruhovka má své první podnikatele 
-  Výměna oken a odvodnění objektu 

Péče pod Kalvárií

Vážení spoluobčané,
každý volební program ve městě je představa o tom, co je potřebné pro roz-
voj města a život jeho občanů. Ne vždy se ale tuto představu podaří naplnit, 
protože čtyřleté období je někdy příliš krátké na to, aby bylo možné realizovat 
větší záměry s velkými finančními náklady. Může být sestaven sebelepší pro-
gram, program s velkými ambicemi, ale co rozhoduje o jeho uskutečnění jsou 
především finanční prostředky a ne pouze vůle tento záměr uskutečnit. Město
Radnice má každoročně ve svém rozpočtu malé finanční zdroje pro investice 
a tak je závislé na získání dotačních prostředků z jiných zdrojů, ať už národ-
ních nebo evropských. Získané dotace a vlastní finanční prostředky musí být
proto investovány cíleně, účelně, hospodárně a šetrně. K tomu je ale potřebné 
mít jasnou představu o tom, co město - dlouhodobě investičně podfinancované 
a se zanedbanou infrastrukturou - potřebuje. Jsme přesvědčeni, že tuto před-
stavu dlouhodobě máme.
Přesto, že jsme v letech 2006 - 2010 investovali více než 40 milionů korun,  
město jsme nezadlužili.
Chceme stavět na výsledcích ve volebním období 2006 - 2010, dokončit zahá-
jené, realizovat plánované a připravit nové akce. 

Pojďme společně rozvíjet Radnice!

    Volební program ODS Radnice  
pro období 2010 – 2014
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Volební program ODS RADNICE

1.  RNDr. Josef Pašek 64 let starosta Radnice 455 člen ODS

2.  Jiří Fait 47 let živnostník Radnice 146 člen ODS

3.  Ing. Miroslav Jaroš 48 let projektant Radnice 175 člen ODS

4.  Zdeněk Paleček 43 let živnostník Radnice 160 člen ODS

5.  Josef Kroc 44 let řidič Radnice 530 člen ODS

6.  Jan Balej 66 let důchodce Radnice 425 člen ODS

7.  Jiří Koldinský 26 let student Radnice 355 člen ODS

8.  Petr Blecha 40 let živnostník Radnice 180 člen ODS

9.  Marie Košařová 50 let živnostník Radnice 566 bez pol.př.

10. Pavel Valenta 47 let čerpadlář Radnice 607 člen ODS

11. Bohumil Bejček 29 let knihkupec Radnice 358 člen ODS

12. Pavel Weinfurter 33 let technik Radnice 124 bez pol.př.

13. Zdeňka Valentová 72 let důchodce Radnice 165 bez pol.př.

14. Vladimír Hruban 44 let podnikatel Radnice 217 bez pol.př.

15. Pavel Kroupa 39 let geodet Radnice 508 bez pol.př.

Naším záměrem je pokračovat v předchozích aktivitách s cílem:

- Radnice jako moderní město, které se rozvíjí a umožňuje spokojený život svým  
obyvatelům a má dobré podmínky pro podnikání

- udržet počet obyvatel a vytvářet podmínky pro jejich zvýšení nabídkou služeb  
a pozemků pro výstavbu rodinných domů a získání dalších pracovních příležitostí

- město, které zůstane přirozeným centrem okolních obcí, s podporou služeb  
pro občany města a také pro obyvatele okolních obcí

- podílet se na rozvoji celého Radnicka, tj. zejména být partnery obcím sdruženým  
v Mikroregionu Radnicko a Místní akční skupině Světovina

Jak toho chceme dosáhnout? 
- Provedeme rekonstrukci mateřské školky za podpory dotace z EU, kterou máme 

opakovaně přidělenou
- Výstavbou ČOV a kanalizačních stok, vodovodních řadů - včetně Svaté Barbory
- Prodáme pozemky ve vlastnictví města pro výstavbu 15 rodinných domů v lokalitě 

Pod Floriánem a zajistíme zde výstavbu inženýrských sítí
- S vodohospodářskou správou budeme spolufinancovat protipovodňová opatření  

na vodním toku Chomlenka a Radnickém potoce
- Pokračovat v opravách kulturních památek podle získaných dotací a podpoříme 

rekonstrukci střechy a fasády kostela sv. Václava na náměstí
- Budeme pravidelně udržovat a obnovovat městskou zeleň a dobře pečovat o lesy
- Pronajmeme městský pivovar pro obnovu vaření piva
- Dle možností rozpočtu města a získaných dotací budeme zateplovat objekty města
- Dokončit projekt na obnovu zámku na víceúčelové kulturní zařízení  

a na jeho rekonstrukci získat maximálně možnou dotaci
- Ve spolupráci se Západočeským muzeem a Plzeňským krajem budeme usilovat  

o získání dotace na rekonstrukci hospodářského objektu pod zámkem  
na „Paleobotanické muzeum“ a na výstavbu návštěvnického centra na Ovčíně 

- Po dokončení kanalizace a vodovodu zahájíme rekonstrukce místních komunikací
- Získat dotaci a odbahnit Starý městský rybník na Puchmírce
-  Dokončíme nový územní plán města

Vážení občané, děkujeme Vám za dosavadní podporu našich kandidátů a věříme,  
že jim dáte opět důvěru pro další volební období. 
Chceme, aby se nám v Radnicích dobře žilo.

Pojďme společně rozvíjet Radnice!

Kandidátní listina Místního sdružení ODS Radnice 
pro komunální volby 15. a 16.října 2010

Co se naopak nepovedlo?
- odbahnění rybníka (první žádost o dotaci nevyšla, žádáme podruhé)
- objekt pro koupání (místo toho realizována poliklinika, když jsme sehnali  

ze státního rozpočtu 8,5 mil. Kč)
- budovu bývalé měšťanky jsme neproměnili na byty, ale chtěli jsme z ní vyšší 

odbornou školu, pro kterou nebyla ani napodruhé přidělena akreditace 

Nepřipustíme vybudování bioplynové stanice vedle bytovek!
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